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1. Otwarcie posiedzenia. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Mienia Henryk Stencel otworzył 11 

posiedzenie Komisji Budżetu i Mienia VII kadencji Rady Powiatu. Powitał członków 

Komisji oraz zaproszonych gości: Skarbnika Powiatu panią Katarzynę Witek – Roj, 

Wicestarostę pana Jarosława Sworzenia, Z-cę Dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg 

Mirosława Nowaka, Naczelnika Wydziału Inwestycji i Zamówień Publicznych 

pełniącego funkcję likwidatora PZD pana Jarosława Konowskiego.  

2. Stwierdzenie prawomocności obrad i przyjęcie porządku 

posiedzenia. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Mienia Henryk Stencel stwierdził, że 

w posiedzeniu uczestniczy 9 członków Komisji, więc obrady są prawomocne. 

Starosta Mirosław Duży oraz radny Tomasz Macha nie uczestniczyli w posiedzeniu 

Komisji.  

Następnie odczytał proponowany porządek posiedzenia.                              

W związku z niezgłoszeniem uwag poprosił o jego przyjęcie. 

Głosowano w sprawie: przyjęcia porządku posiedzenia.  

Wyniki głosowania: ZA: 9 PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 2 

Członkowie Komisji przyjęli porządek posiedzenia jednogłośnie, 9 głosami za. 

3. Gospodarka finansowa Powiatowego Zarządu Dróg – 

sprawozdanie za rok 2024. 

Przewodniczący Komisji Henryk Stencel przeszedł do kolejnego punktu porządku 

posiedzenia i poprosił o zabranie głosu Naczelnika Wydziału Inwestycji i Zamówień 

Publicznych pełniący funkcję likwidatora PZD pana Jarosława Konowskiego.  



Naczelnik Wydziału Inwestycji i Zamówień Publicznych pan Jarosławw 

Konowski poinformował, że dobiega okres likwidacji jednostki PZD, która pełni 

swoją dotychczasową funkcję do dnia 31.03.2025, a od 01.04.2025 kompetencje i 

zadania tej jednostki przechodzą do Wydziału Inwestycji Dróg i Zamówień 

Publicznych w Starostwie Powiatowym w Mikołowie. 

Następnie głos zabrał Z-ca Dyrektora PZD pan Mirosław Nowak który, po krótce 

omówił gospodarkę finansową PZD informując, że zasadniczą część działań 

Powiatowego Zarządu Dróg stanowiły zadania drogowe dotyczące utrzymania, 

remontów i inwestycji infrastruktury drogowej. Poinformował, że utrzymanie bieżące 

sprowadzało się do przeprowadzenia remontów cząstkowych szczególnie po okresie 

zimowym, wykaszania zieleni przydrożnej, utrzymania czystości i sprzątania oraz 

mało powierzchniowe naprawy dróg powiatowych. W dalszej kolejności przedstawił 

sprawozdanie gospodarki finansowej PZD za rok 2024. 

Całość informacji wraz z sprawozdaniem znajduje się w załączniku do protokołu. 

Następnie przystąpiono do głosowania.  

Głosowano w sprawie: Przyjęcia sprawozdania gospodarki finansowej 

Powiatowego Zarządu Dróg za rok 2024.  

Wyniki głosowania: ZA: 9 PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 2 

4. Informacja na temat planu remontów i inwestycji na drogach 

powiatowych w roku 2025. 

Naczelnik Wydziału Inwestycji i Zamówień Publicznych pełniący funkcję 

likwidatora PZD pan Jarosława Konowski odczytał dołączony do materiałów plan 

remontów i inwestycji na drogach powiatowych w roku 2025. 

Całość informacji dotyczących planu remontów i inwestycji w roku 2025 znajduje się 

w załączniku do protokołu. 

Przewodniczący Komisji zapytał, czy są pytania do przedstawionych informacji. 



Radna Barbara Prasoł zapytała, czy ujęte w sprawozdaniu kosze uliczno-parkowe w 

ilości 539 sztuk są koszami z terenu całego powiatu czy tylko z Mikołowa oraz czy 

miasto Orzesze partycypowało w realizacji przebudowy ul. Tyskiej w Orzeszu. 

Z-ca Dyrektora PZD pan Mirosław Nowak wyjaśnił, że są to kosze przede 

wszystkim z terenu Mikołowa oraz, że miasto Orzesze nie partycypowało w kosztach 

związanych z przebudową ul. Tyskiej. 

Naczelnik Wydziału Inwestycji i Zamówień Publicznych Jarosława Konowski 

dodał, że nie zna ustaleń z roku 2024 dotyczących partycypacji, ale w przyszłości 

będzie dążył do tego, aby takie partycypacje na każdym etapie realizacji zadań były. 

Radny Adam Ficek zapytał, czy na ul. Dworcowej jest przewidziana przebudowa z 

doświetleniem wszystkich przejść. 

Z-ca Dyrektora PZD Mirosław Nowak odpowiedział, że wszystkie nowe przejścia 

będą doświetlone. 

Radny Aleksander Tabacki zapytał, czy planowane są porozumienia z gminami 

dotyczące przekazania odśnieżania dróg powiatowych znajdujących się na terenie 

poszczególnych gmin. 

Naczelnik Wydziału Inwestycji i Zamówień Publicznych Jarosław Konowski 

wyjaśnił, że po miesięcznej analizie chciałby wypracować nowe standardy co do 

zakresu ogłaszania przetargów, współpraca z gminami będzie, jednak to powiat 

odpowiada za stan dróg powiatowych. 

Wicestarosta Jarosław Sworzeń dodał, że są analizowane różne metody 

usprawnienia, aby sposoby działania były bardziej skuteczne.  

Radna Barbara Pepke zapytała czy jest planowany i w jakim okresie remont dróg na 

ul. Łaziskiej oraz ul. Głównej w Wyrach, które są w fatalnym stanie oraz wykonanie 

chodnika w okolicach piekarni i obiecanej zatoczki. Następne pytanie do 

przedstawicieli gminy Wyry oraz Zarządu, czy ze strony powiatu powinna wyjść 

inicjatywa jeśli chodzi o brak oświetlenia przy ul. Zbożowej w Wyrach przy okazji jej 

remontowania, czy Zarząd będzie podejmował dialog z gminą Wyry, by takie 

oświetlenie się pojawiło.   



Naczelnik Wydziału Inwestycji i Zamówień Publicznych Jarosław Konowski 

odpowiedział, że zakres prac związanych z ul. Zbożową leży w kompetencji gminy, 

natomiast jeżeli chodzi o zatoczkę w okolicach piekarni to toczy się projektowanie i 

będzie to zrealizowane w roku 2025. 

Z-ca Dyrektora PZD Mirosław Nowak dodał, że jeśli chodzi o ul. Główną w Wyrach 

to należy się wstrzymać z wszelkimi remontami do momentu zakończenia prac na 

drodze 928, natomiast jeżeli chodzi o remont ul. ul. Łaziskiej na chwilę obecną nie 

jest planowany. 

Radna Barbara Prasoł zapytała czy były ustalenia z inwestorem związane z drogą 

928 dotyczące objazdu na ul. Głównej, czy pod koniec remontu istnieje możliwość 

nałożenia nakładki ponieważ przez wydanie zgody na objazd ul. Główną 

nawierzchnia tej drogi została całkowicie zdewastowana. 

Radny Tadeusz Marszolik zwrócił się z pytaniem do Zarządu czego dotyczy 

uwzględnienie w przedstawionym sprawozdaniu ul. Świerkowej w Orzeszu. 

Z-ca Dyrektora PZD Mirosław Nowak odpowiedział, że w remontach bieżących jest 

przewidziany remont tej drogi, ale najpierw trzeba wykonać dokumentację projektową 

oraz przede wszystkim uregulować stan prawny tej drogi i wydzielić drogę do pełnych 

wymiarów zgodnych z obowiązującymi standardami i przepisami. 

Radny Aleksander Tabacki zaapelował by podjąć wspólne działania przez powiat i 

gminę Orzesze w tej sprawie. 

Radny Andrzej Szafraniec poprosił o sprecyzowanie zapisu ujętego w 

sprawozdaniu dotyczące ul. Świerkowej oraz Lipowej w Orzeszu.  

Z-ca Dyrektora PZD Mirosław Nowak wyjaśnił, że realizacja remontu ul. 

Świerkowej wymaga opracowania dokumentacji projektowej, a dokumentacja 

projektowa ul. Lipowej dobiega końca i remont tej nawierzchni będzie realizowany.    

Przewodniczący Komisji Henryk Stencel zapytał czy jest planowana naprawa 

nawierzchni przy wyjeździe z ul. Szklarskiej.  



Z-ca Dyrektora PZD Mirosław Nowak poinformował, że naprawy są wykonywane 

na bieżąco. 

Wicestarosta Jarosław Sworzeń poinformował, że jeżeli chodzi o odcinek drogi 

wojewódzkiej, która dobiega do ul. Szklarskiej to Zarząd wystosował pismo do 

Zarządu Dróg Wojewódzkich o kontrolę bezpieczeństwa na odcinku tej drogi pod 

względem nawierzchni, nagłej zmiany świateł oraz zastosowanych wahadeł, lecz 

otrzymał odpowiedź, że wskazany odcinek drogi mieści się w standardach. 

Z-ca Dyrektora PZD Mirosław Nowak dodał, że został wyznaczony patrol policji do 

dziennego monitorowania odcinka tej drogi. 

W dyskusji uczestniczyli: radny Aleksander Tabacki, radna Barbara Pepke, radny 

Andrzej Szafaniec, zastępca dyrektora Mirosław Nowak oraz naczelnik wydziału 

inwestycji i zamówień publicznych Jarosław Konowski. 

5. Zaopiniowanie uchwał na następną sesję Rady Powiatu. 

Przewodniczący Komisji poinformował, że kolejnym punktem porządku posiedzenia 

jest zaopiniowanie uchwał na sesję Rady. 

Pani Katarzyna Witek – Roj  Skarbnik Powiatu przedstawiła projekt uchwały.  

• projekt uchwały w sprawie zmiany WPF Powiatu Mikołowskiego na 

okres od 2025 do 2039 roku; 

Głosowano w sprawie: Zaopiniowania projektu uchwały w sprawie zmiany WPF.  

Wyniki głosowania ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 2 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt powyższej uchwały.  

Pani Katarzyna Witek – Roj Skarbnik Powiatu przedstawiła następny projekt 

uchwały. 

• projekt uchwały w sprawie zmiany budżetu;                                                                                                          



Następnie przystąpiono do głosowania.  

Głosowano w sprawie: Zaopiniowania projektu uchwały w sprawie zmiany 

w budżecie. 

Wyniki głosowania ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 2 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt powyższej uchwały. 

Pani Katarzyna Witek – Roj Skarbnik Powiatu przedstawiła kolejny projekt 

uchwały. 

• Projekt uchwały w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania 

oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości pobrania i 

wykorzystania dotacji udzielanych z budżetu Powiatu Mikołowskiego 

dla publicznych i niepublicznych szkół i placówek prowadzonych 

przez osoby fizyczne i osoby prawne niebędące jednostkami 

samorządu terytorialnego  

Głosowano w sprawie: Zaopiniowania projektu uchwały w sprawie ustalenia trybu 

udzielania i rozliczania oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości pobrania i 

wykorzystania dotacji udzielanych z budżetu Powiatu Mikołowskiego dla publicznych 

i niepublicznych szkół i placówek prowadzonych przez osoby fizyczne i osoby 

prawne niebędące jednostkami samorządu terytorialnego  

Wyniki głosowania ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 2 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt powyższej uchwały. 

Pani Katarzyna Witek – Roj Skarbnik Powiatu przedstawiła kolejny projekt 

uchwały. 

• Projekt uchwały w sprawie określenia zadań, na które przeznacza się 

środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 



Niepełnosprawnych przekazane Powiatowi Mikołowskiemu w roku 

2025 

Głosowano w sprawie: Zaopiniowania projektu uchwały w sprawie określenia 

zadań, na które przeznacza się środki Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych przekazane Powiatowi Mikołowskiemu w roku 2025. 

Wyniki głosowania ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 2 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt powyższej uchwały. 

6. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

Przewodniczący Komisji poprosił o zgłaszanie uwag do protokołu z poprzedniego 

posiedzenia Komisji. 

W związku z niezgłoszeniem uwag przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: Przyjęcie protokołu nr 10. 

Wyniki głosowania ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 2 

7. Sprawy organizacyjne, wolne głosy i wnioski. 

Przewodniczący Komisji poinformował o swojej nieobecności na kolejnym 

posiedzeniu, które odbędzie się  05 maja 2025 r. i poprosił Wiceprzewodniczącego 

pana Andrzeja Szafrańca o poprowadzenie posiedzenia podczas którego Komisja 

zapozna się analizą wykonania budżetu za rok 2024. 

Radny Andrzej Szafraniec zaproponował by Komisja zwróciła się do Zarządu 

Powiatu z następującym wnioskiem :  

• Komisja wnioskuje do Zarządu Powiatu w sprawie wykonania projektu 

chodnika lub ciągu pieszo-rowerowego w ciągu ul. Wojska Polskiego       

od  ul. Żorskiej do ul. Katowickiej, proponując przeznaczyć na to zadanie 



środki, które są ujęte w zał. nr.4 uchwały budżetowej poz.11 - 

modernizacja dróg powiatowych. 

W dyskusji wzięli udział: radny Adam Ficek, radny Andrzej Szafraniec,                        

radna Barbara Prasoł, radny Marek Szafraniec, radny Tadeusz Marszolik, radna 

Grażyna Nazar oraz wicestarosta Jarosław Sworzeń 

Następnie członkowie Komisji przystąpili do głosowania. 

 

Wyniki głosowania : ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, 

NIEOBECNI: 2 

8. Zamknięcie posiedzenia. 

Przewodniczący Komisji Budżetu i Mienia  zamknął 11 posiedzenie Komisji 

Budżetu i Mienia. 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała: Patrycja Jurecka        

 

                                                                              Przewodniczący Budżetu i Mienia  

Henryk Stencel 


